
 
I Z V J E Š T A J 

 
O SPROVEDENOJ  JAVNOJ  RASPRAVI  POVODOM  NACRTA  ODLUKE 

O  BUDŽETU  OPŠTINE HERCEG NOVI  ZA  2018. GODINU 
 

                    U skladu sa članom 144. stav 1.alineja 2.statuta Opštine 
Herceg Novi , sprovedena je Javna rasprava o nacrtu Budžeta Opštine 
Herceg Novi za 2018. godinu. 
                            Javna rasprava je organizovana u tri  mjesne zajednice i to: 
U Mjesnoj zajednici Bijela dana 05.12.2017. godine, u Mjesnoj zajednici 
Igalo dana 07.12.2017. godine, a centralna javna rasprava je održana u 
sali Skupštine Opštine dana 12.12.2017 godine.        
                  Raspravama su prisustvovali članovi savjeta mjesnih zajednica                                                                                                    
i  mali broj građana i svi su većinom učestvovali u diskusiji davajući 
konkretne predloge koji su se najviše odnosili na infrastrukturne 
probleme odnosno na dodavanje novih pozicija u Kapitalnom Budžetu, 
naravno vezano za konkretne predloge za svoju mjesnu zajednicu. 
                     Iz uvodne riječi saznajemo da je ovogodišnji Budžet 
planiran na iznos od 17.980.000,00 evra. Takođe na rashodovnoj strani 
prikazan je operativni ili tekući Budžet koji čini 65.36 % ukupnih 
izdataka  kao i kapitalni budžet koji u ukupnom budžetu učestvuje sa 
34,64 %, ukupnih izdataka, što predstavlja značajno učešće. 
                            Osnovne primjedbe i sugestije date tokom trajanja javne 
rasprave uglavnom su se odnosile na nedovoljno planirana sredstva za 
održavanje i izgradnju komunalne infrastrukture – lokalne putne i 
sekundarnu kanalizacionu mrežu, javnu rasvjetu , izgradnju trotoara, 
nadvožnjaka i ostalih infrastrukturnih objekata. 
                        Pomenucemo predstavnika MZ Luštica koji je izrazio 
nezadovoljstvo višegodišnjim nedovoljnim ulaganjima  u ovoj mjesnoj 
zajednici, a takodje je napomenuo da se premala sredstva opredjeljuju za 
razvoj poljoprivrede. Takodje je dosta pricano o necistoci grada kao i 
nedostatku informacionog punkta u samom centru grada. 
                           Konstatacija koja se cula na glavnoj raspravi ,a vezana 
za malo ucesce zena u biznisu sto nas procentualno svrstava u najnize u 
regionu, rezultirala je time da smo izdvojili skromna sredstva za razvoj 
zenskog preduzetnistva. 
                            Većina učesnika na centralnoj javnoj raspravi imala je 
primjedbe da su nedovoljna sredstva opredijeljena za sport, odnosno male 
sportske klubove, kao i za NVO sektar, izdavačku djelatnost, kulturne 
manifestacije i dr.                                      
 
                                                                            Sekretarijat za finansije 


